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Protokoll nr 5/2008 

 
Närvarande: 

Lars Eriksson, IFS, ordförnade 

Lazaridis Abraam, Reumatikerföreningen, ledamot, 

Pia Olsson, RSMH, ledamot 

Annika Wedin, SDF, ledamot 

Gunnar Olsson, DHR, ledamot 

Carina Bessner, sekreterare 

 

Justering den 16 april. 

 

 

 

 

Lars Eriksson   Lazaridis Abraam 

Ordförande    ledamot 

 

 

 

Ordförande inledde mötet med att välkomna Gunnar Olsson från DHR som är ny 

ledamot i rådet. 

 

§ 1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2. Justering av dagens protokoll 

Lars Eriksson och Lazaridis Abraam utsågs att justera dagens protokoll. Tid för 

justering är den 16 april 2008. Protokollet finns då i receptionen på Tenstagången 

55. 
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§ 3. Föregående protokoll 

Anmäldes att protokoll nr 3 justerades den 29 februari och att protokoll nr 4 

justerades den 8 april. 

 

§ 4. Tillgänglighet och utveckling 

Carina Bessner informerade om det svar som förvaltningen ska lämna på en 

motion från vänsterpartiet om att ta fram en åtgärdsplan för att genomföra 

funktionshindersombudsmannen (FO) förslag på strategiskt viktiga 

förbättringsåtgärder inför 2010. Motionen föreslår att  

1. alla nämnder ska ta fram en åtgärdsplan inom de strategiskt viktiga 

förbättringsområden som FO föreslår 

2. Kommunstyrelsen ska få i uppdrag att ta fram en åtgärdsplan inom de 

strategiskt viktiga förbättringsområden som är stadsövergripande 

3. handikappråden ska inbjudas att medverka i arbetet med planen och dess 

genomförande 

Förvaltningen instämmer i att aktiva åtgärder krävs för att infria stadens mål inför 

år 2010 och att varje nämnd måste prioritera dessa frågor. I vår stadsdels VP och 

flerårsbudget för programperioden 2009-2011 framgår att åtgärder såsom 

träffpunktsverksamhet för ungdomar, ökat utbud och flera inriktningar av daglig 

verksamhet för att stimulera till arbete, planer för ett korttidshem, satsning på 

rekrytering av kvalificerade medarbetare med kompetens inom neuropsykiatrin, 

kommer att vidtas för att öka tillgängligheten och livskvaliteten för boende inom 

stadsdelen. Framtagandet av ytterligare en åtgärdsplan inom förvaltningen anses 

därför inte nödvändigt. För att säkerställa kostnadseffektiva lösningar med god 

kvalitet inom gemensamma ansvarsområden är förvaltningen positiv till att en 

åtgärdsplan tas fram inom stadsgemensamma ansvarsområden. Handikappråden 

har en viktig funktion att fylla i arbetet med att öka tillgängligheten och 

förvaltningen anser att råden ska inbjudas att medverka i arbetet om en 

stadsövergripande åtgärdsplan upprättas.  

 

Lars Eriksson framförde att tydliga kriterier för måluppfyllelse bör upprättas inför 

år 2010. Carina informerade om att FO i nästa årsrapport lyfter fram detta som en 

förbättringsåtgärd. Rådet hade inga ytterligare synpunkter om förvaltningens svar 

på motionen.  

 

Carina Bessner informerade om att förvaltningen ska svara på en remiss om en ny 

skolplan för Stockholm. Ansvaret för Stockholms skolor är från och med den 1 juli 

2007 flyttat från stadsdelarna till Utbildningsförvaltningen. Förvaltningen 

koncentrerar därför svaret kring samverkansfrågor och den röda tråden i barnets 

kunskapsutveckling som startar redan i förskolan. Förvaltningen ställer sig bakom 
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beskrivningen i förslaget till skolplan om att de första skolåren är av avgörande 

betydelse och lägger grunden för elevens fortsatta lärande. Förskolan har ett 

tydligt uppdrag gällande barnens lärande som är av stor betydelse för hela 

utbildningstiden och kravet på samverkan mellan förskola och grundskola bör 

därför förtydligas. Beskrivningen av att elever med funktionsnedsättning har rätt 

till stöd och hjälp som är anpassade efter deras särskilda situation och ska 

möjliggöra en skolgång som är inordnad i den övriga skolverksamheten ser 

förvaltningen som mycket positivt. Här krävs ett bra samarbete med de berörda 

skolorna och stadsdelarnas verksamhet och ansvar för barn/ungdomar med 

funktionsnedsättning. I det hälsofrämjande arbetet som också handlar om det 

förebyggande arbetet kan inte nog betonas betydelsen av en nära samverkan 

mellan föräldrar, skolans elevhälsoteam, socialtjänst och barnpsykiatri. Viktigt är 

att samarbetet mellan skola och socialtjänst inte avstannar och att ett tydligare 

krav införs på respektive skola och socialtjänst att i samverkan upprätta en plan för 

det gemensamma arbetet. Planen bör utvärderas varje år. 

 

Lars Eriksson fråga om skolskjuts för elever i behov av särskilt stöd besvarades 

med att varje skolas rektor beslutar om skolskjuts. Rådet hade inga ytterligare 

synpunkter på förvaltningens svar på remissen om ny skolplan för Stockholm. 

 

§ 5. Nämndärenden 

Förutom de två tjänsteutlåtanden som redovisas under § 4 så kommer 

flerårsbudgeten för programperioden 2009-2011 behandlas på nästa nämndmöte. 

Maj månads nämndsammanträde kommer bland annat behandla Tertialuppföljning 

nr 1 (T1an). Lazaridis Abraam önskar att rådet får en redovisning av T1an på nästa 

rådsmöte varför Cathrine Önnestam inbjuds. 

 

§ 6. Anmälan av inkomna protokoll 

Inget protokoll har anmälts. En dagordning för kännedom har inkommit från 

Stadsbyggnadsnämndens handikappråd. 

 

§ 7. Anmälan av inkomna skrivelser 

Preliminär översättning av Konvention om rättigheter för personer med 

funktionshinder delades ut.  

 

Eu:s handlingsplan för situationen för funktionshindrade personer delades ut. 

 

§ 8. Balanslista 

Ante Hemphälä ska bjudas in maj månads rådsmöte för att beskriva 

socialpsykiatrins arbete. Sekreteraren ombesörjer inbjudan. 
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Rådet efterfrågar årliga möten med Nämndens representanter. Rådet efterfrågar 

årliga möten med förvaltningens högre tjänstemän. Frågan lyfts av sekreteraren till 

förvaltningsledningen. 

Informatören ska bjudas in till maj månads rådsmöte angående rådets 

informationsbroschyr. Sekreteraren ombesörjer inbjudan. 

Cathrine Önnestam bjuds in till nästa möte för att informera om T1an. 

Sekreteraren ombesörjer inbjudan. 

Representanter från Jobb Torg ska bjudas in till ett rådsmöte. 

Järva Lyftets projektledare ska bjudas in till ett rådsmöte. 

 

 

§ 9. Övriga frågor 

Lazaridis Abraam framförde önskemål om årliga träffar med nämndens ledamöter.  

Lars Eriksson framförde önskemål om årliga träffar med förvaltningens 

tjänstemän för att diskutera verksamheten för personer med funktionsnedsättning. 

Carina Bessner får i uppdrag att efterfrågan dessa möten. 

 

Gunnar Olsson efterfrågade information om ombyggnaden av Spånga centrum. 

Lars skickar över den informationen han har. 

 

Carina Bessner informerade om att all verksamhet på Tenstagången 55 ska 

evakueras pga av arbetsmiljöskäl. Evakueringen beräknas till någon gång mellan 

juni-september och pågå i ca tre år. Verksamheten evakueras till lokaler på 

Fagerstagatan 15.  

 

Arbetsterapeut från Habiliteringen kommer till nästa möte. 

 

Lars Eriksson informerar om att vice nämndordförande Abdo Goriya slutar i 

nämnden och efterträds av Ornina Younan. 

 

Pia Olsson framförde önskemål om att få visa en film om hjälpmedel för personer 

med kognitiva funktionsnedsättningar. Rådet beslutade om att filmen visas på 

nästa sammanträde. Filmen är ca 25 minuter. 

 

Diskussion om revidering av rådets broschyr och av den information som finns på 

stadsdelens hemsida. Rådet beslutade att bjuda in stadsdelens informatör för 

fortsatt diskussion. Till dess kan ledamöterna förbereda sig genom att fundera över 

vilken information som bör finnas med i en sådan broschyr. 

 

 


